
Referat styremøte FAU Bispehaugen
Tid: Tirsdag 2. April 2024 kl 18.00 - 20.00
Sted: Bispehaugen skole, lærerværelset
Deltagere: FAU-styret. (Hovedvalgt spør vara ved forfall. Vara kan møte ved ønske om å
holde seg orientert.) FAU-leder fra forrige år og eventuelt andre representanter.
Kommende møtedatoer: 22. mai.
Tilstede (trinn): Eling (2.), 3 (Camilla), 6. (Ingrid), 7 (Torstein)

Saksliste

Nye saker nummereres fortløpende. Gamle saker som har en historikk fra tidligere, beholder
sine saksnumre.

● Valg av referent: Elling
● Godkjenning av møteinnkallelse

17.24 Runde rundt bordet- status ulike trinn
2. klasse: Foreldremøter på programmet i april.
3. klasse: Det har vært et ønske om seminar/møte i FAUregi, på
nettvett/spill. (Barnevakten). Camilla sjekker videre hva som finnes.
6. klasse: Har også lurt på om det finnes midler til å leie inn noen til å
snakke om tema. Ellers diskuteres det fremdeles rundt felles avstraffelse.
7. klasse: Det har vært ett møte om oppstart ungdomsskole, samt et møte
med skoleteam, hvor foreldrenes rolle i barnas miljø blant annet ble
diskutert. Møtet var konstruktivt. Det jobbes mye med klassemiljøet fra
skolen side. Vårball er planlagt, 6. klasse er informert om dato.
Arrangementet er mobilfritt.

18.24 Juletrefest
Regnskap klart, underskuddet på ca 2000.- dekkes av FAU

19.24 Møllebergopprop
hyblifisering av boområdet. Oppropet er vedlagt referatet.
-Det blir en kort diskusjon rundt rusmiddelbruk på dagtid, i fadderuka
og i på 17-mai, samt cavasøndag på solsiden på dagtid. Det er en
type aktivitet som lukker det offentlige rom for barn.
-Øystein foreslår at vi inviterer studenter inn i fadderuka til skolen for
et hyggelig arrangement som synliggjør at her er det også mange
barn. Vi bør også koble oss sammen med områdeløftet.
-Hvordan synliggjøre at Møllenberg er en plass for barnefamilier.
-Festningen som festivalområdet, er de bevisst sin rolle? Festningen-
festivalen. Koble Møllenbergprosjektet på dette?
-Hvordan kan de to paviljongene som i dag ikke disponeres av skolen
brukes? Kan vi få til at dette blir et møtepunkt i bydelen? Skolen er
med. FAU må være med. Og Møllenbergprosjektet.
Frivillighetssentralen?



20.24 Sak: Nye retningslinjer for skolereglement
Dette er tatt opp i brukerråd. Skolereglementet håndteres ulikt lærere i
mellom. Det har vært noen tilfeller av konsekvenshåndtering som kan
minne om straff. Øystein sier han har snakket med lærerne. FAU etterspør
hva som gjøres for mest mulig lik håndtering. Skolen har noe utfordring
med å få ro i klasserommene. Dette gjelder ikke bare på vår skole, men er
et trekk i samfunnsutviklingen og rektor ønsker en diskusjon om hvordan
vi håndterer dette. FAU spiller inn at det å fjerne læringsområder som
barna mestrer er ikke en god løsning for å lage ro.
Det er ønskelig med en dialog mellom skole og hjem som kommer før
tiltakene.
Skolen har diskusjoner på hvordan utnytte ressursene best mulig nå når
disse blir færre. Det er ønskelig med deltakelse fra foreldre i disse
diskusjonene.
-FAU foreslår at klassekontaktene inviteres sammen med FAU for en
diskusjon, samtidig som det tematiseres i foreldremøtene i april.
-Samskaping

21.24 Oppfølging møte med rektor i januar
- Brukerråd - avholdt i mars
- Skjermbruk - rektor har fått instruks om å lage en redegjøring
- Dør inn til sokkel på førstetrinn er treg - rektor tar det videre

med miro
- måking rundt skolen
- rot i skolegården og lagring på toaletter i gymsalen er ryddet

- brolegginssteiner er ryddet, anleggsgartner bestilt
- bom inn til skolegården er skadet i er orden

22.24
Tilbud om lån av sykkelverksted
Ikke diskutert, dårlig oppslutning våren 2023, vanskelig å mobilisere
foreldre.

23.24 Trafikklys - Elling skulle sjekke

24.24 Årsmøte forberedelse
Dato for årsmøte 24. september 2024

25.24 Eventuelt

- Samarbeid/Besøk hos FAU Lilleby ifm deres arbeid for godt
nabolag



Generelt

Inviter rektor til møter. Legg ut møtereferater fortløpende, og helst før neste møte. Legg
gjerne ut forhåndsvarsel av styremøter på FAUs og trinnenes Facebook-sider for å åpne
for innspill.


